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Referat  

Tirsdag den 5. november 2024 
 
Deltager: Hans Overgaard, Sandra Eskildsen, Michael L. Konrad, Anne Hedegaard Holland, Vibeke 

Lindhøj Cappelen, Mikael Brøgger Madsen og Lars Mølgaard  

 

Afbud: Henriette Dalgaard Jepsen, Anne Sofie Strange Rex, Lonnie Christensen, Nils-Henrik 

Hagelskær, Emil 9y og Benjamin 8c  

 

SFO’ forældreråd deltager i punkt 4 

 Dagsorden er udarbejdet af Hans Overgaard 

Møderækken for bestyrelsesmøderne: 12/12, 29/1, 11/3, 5/5, 12/6 

1. Godkendelse af dagorden og referat fra sidste møde. 

Formål: At dagsordenen godkendes, og at referatet godkendes.  

Fremgangsmåde:   

Tid: 5 minutter. 

Godkendt 

 

2. Kort nyt fra elevrådet.  

Formål: Orientering fra elevrådet. 

Fremgangsmåde: Elevrådet fortæller. 

Tid: 5 minutter 

Udsat til næste møde. 

 

3.  Orientering – Børn og unge chef Stefan Møller Christensen deltager i punktet 

Formål: Info fra Børn og unge chefen 

Fremgangsmåde: Information og drøftelse 

Tid: 15 minutter 

Børn og Ungechef orienterede om forestående proces i forhold til ansættelse af ny skoleleder. Foreløbig 

procesplan blev gennemgået. Målet er at ny skoleleder træder til samtidigt med nuværende stopper. Fra 

bestyrelsen deltager Anne i ansættelsesprocessen. 

 

4. Drøftelse/Beslutning – Fællesmøde med SFO-forældrerådet – tema: sommerferiepasning. 
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Formål:  Det årlige fællesmøde med SFO-forældrerådet og drøftelse af aktuelt tema.   

Fremgangsmåde: Forældrerådet fremlægger udfordring og drøftelse af denne. 

Tid: 45 minutter 

SFO-forældrerådet kom på besøg med ønske om drøftelse af feriepasning. Der opleves uger med meget få 

børn, men hvor ugen koster 5 medarbejderes arbejdstid. Mandskabstimerne ville kunne bruges bedre i uger 

med flere børn. Overvejelser går på en måde hvor ugerne kan gennemføres med færre voksne, men fortsat 

hvor der er kendte voksne der kan tage godt hånd om de tilmeldte og fremmødte børn. Der har været gjort 

indsatser i forhold til at sikre større overensstemmelse mellem tilmeldte og fremmødet børn, i forhold til at 

følge op på alle børn i ferieugerne – men alligevel er der stor afvigelse mellem tilmeldte og fremmødte. 

Forældrerådet ønsker at gå i dialog med dagtilbuddet om fællespasning i de uger med få fremmødte børn 

(uge 29, 30 juledagene etc). Skolebestyrelsen bakkede op om ønsker og gav forældrerådet grønt lys til at gå 

videre. 

5. Drøftelse/Beslutning – Nye Chromebooks på vej til de ældste elever. 

Formål:  Nye Chromebooks på vej til skolerne – hvilke udleveringsstrategi skal vi anlægge?   

Fremgangsmåde: Skolen modtager nye Chromebook til eleverne fra 5-9 årgang. Drøftelse af hvordan 

de skal sættes i spil. 

Tid: 15 minutter 

Udsat 

 

6. Beslutning – Planlægning af arrangementet med skolebestyrelse og forældreråd. 

Formål:  Endelige planlægning af arrangementer for klasserådsforældre.   

Fremgangsmåde: Drøftelse og beslutning om aftenen. Uddeling af opgaver. 

Tid: 45 minutter 

Formanden ønskede en revurdering af planen og en ny dato. 

Mødet flyttes til 7. januar 2025. Formanden laver indbydelse og laver reservation af datoen ud. Det er 

forældrerådet der er inviteret til mødet. Indholdet af aftenen udsendes lidt senere sammen med den endelige 

indbydelse. Ny skoleleder bliver en del af temaet. 

------------------------------------------------------ 

5.  Orienteringspunkt – Nyt fra ledelsen. 

Formål:  Information til bestyrelsen fra ledelsen.   

Fremgangsmåde: Information fra skolen.  

Tid: 10 minutter. 

Orientering om hændelse i klasse. 
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Økonomihandleplanen drøftet – den er meget stram og kan kun hænge sammen med inddragelse af de ekstra 

penge der er bevilget til skolerne, men endnu ikke udløst.  

Der er lavet ny opgørelse over betalingsbudgettet for specialklasseelever – her er der fortsat et stort 

kommunalt merforbrug. Næshøjskolen er fortsat en af de skoler i kommunen der er hårdest ramt. 

 

6.  Post til formanden.  

Formål:  Information om indkomne emner.   

Fremgangsmåde: Fremlæggelse og drøftelse af indkomne punkter.  

Tid:  

 

 

7. Evt. 

Der kom et spørgsmål til tidspunkter for skole/hjemsamtalerne – hvor tidligt kan de ligge på en dag? Det er 

her en balance mellem tilrettelæggelse af dagen og at det er muligt for forældrene at kunne deltage. 

Input til næste møde: 

Elever med høj intelligens  

Næste møde: torsdag d. 12. december 

 

 


